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Afrikaanse varkenspest  -  Mondiale aanpak

In een gezamenlijke communicatie kondigde de voedsel- en landbouworganisatie FAO 
(Food and Agriculture Organization of the United Nations) en de Wereldorganisatie voor 
Diergezondheid (OIE) het ‘Initiative for the Global Control of ASF’ aan, dat een globale 
aanpak van de Afrikaanse varkenspest beoogt op de vier continenten waar deze veeziekte 
reeds huishoudt. Voorlopig zijn nog geen concrete actiepunten aangekondigd, maar gelet 
op de zware impact van deze ziekte op onze export van varkensvlees peil ik graag naar 
onze ambities ter zake.

Hoe staat de Vlaamse overheid tegenover het initiatief van de FAO/OIE om tot een 
mondiale en gecoördineerde aanpak van de Afrikaanse varkenspest te komen? Zijn er al 
concrete vragen door de initiatiefnemers aan de Vlaamse overheid gesteld, of werden ze 
eventueel via andere beleidsniveaus aan ons bezorgd?
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Gelet op de demografische evolutie en verwachte bevolkingstoename in de komende 
decennia, overstijgt de mondiale voedseluitdaging de regionale, nationale of continentale 
belangen. Derhalve verwelkom ik dit initiatief van de Food and Agriculture Organization 
(FAO) en de World Organisation for Animal Health (OIE). In België is het 
dierengezondheidsbeleid een federale bevoegdheid en maakt het dus geen onderdeel uit 
van het landbouwbeleid. Derhalve zijn mijn diensten hierbij niet rechtstreeks betrokken.  


